



Release date April 27, 2022

Lost in 800 AD, Pt. 1 3:46 min.

Lost in 800 AD, Pt. 2 4:32 min.

Lost in 800 AD describes a journey through time in two parts. A time traveller gets stranded near a monastery in the year 800 AD. Monks chant. The knowledge advantage of our "modern" civilisation does not help him, on the contrary. Soon he ends up in a dungeon. With difficulty, he manages to find hope and he gains a foothold in the past.

The single is an edited version of two tracks from the upcoming album "Night Walk" by **Andreas Baaden**, due to be released by MellowJet Records, label for finest electronic music. It spans the arc from Berlin School to rock to modern electrobeats and experimental electronic music. Dark ambient and melodic passages make "Night Walk" a varied listening experience. If you like the music of Alan Parsons Project, Genesis, Tangerine Dream, Schiller, Jean Michel Jarre or Coldplay, you will like "Night Walk".

Lost in 800 AD beschreibt in zwei Teilen eine Reise in die Vergangenheit. Ein Zeitreisender strandet im Jahr 800 nach Christus in der Nähe eines Klosters. Mönchsgesang ertönt. Der Wissensvorsprung unserer „modernen“ Zivilisation hilft ihm nicht, im Gegenteil. Bald landet er im Kerker. Mit Mühe gelingt es ihm, Hoffnung zu schöpfen und in der Vergangenheit Fuß zu fassen.

Die Single ist eine Edited Version von zwei Tracks des kommenden Albums "Night Walk" von **Andreas Baaden**, das bei MellowJet Records erscheinen wird. Es spannt den Bogen von der Berliner Schule über Rock bis zu modernen Electrobeats und experimenteller Elektronischer Musik. Dark Ambient und melodische Passagen machen „Night Walk“ zu einem abwechslungsreichen Hörerlebnis. Wer die Musik von Alan Parsons Project, Genesis, Tangerine Dream, Schiller, Jean Michel Jarre oder Coldplay mag, wird „Night Walk“ mögen.

www.andreasbaaden.de

www.facebook.com/abaaden

<https://andreasbaaden.bandcamp.com>